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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: -Υγείας,κ.Θ.Πλεύρη 

  

 

ΘΕΜΑ: «Τραγικές ελλείψεις στα φάρμακα στον Ν.Ηρακλείου». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Με επιστολή τους, οι φαρμακοποιοί του νομού Ηρακλείου εκτός από τις δυναμικές 

κινητοποιήσεις στις οποίες έχουν προχωρήσει, διαμαρτύρονται ως προς τις ελλείψεις στα 

φάρμακα. 

Όπως αναφέρουν χαρακτηριστικά, ενώ η επιδημία έχει κάνει ακόμα πιο απαιτητική και 

δύσκολη την εργασία τους, είναι αντιμέτωποι με μία πάρα πολύ δύσκολη κατάσταση και 

αδυνατούν να επιτελέσουν το καθήκον τους.  

Μάλιστα οι ελλείψεις των φαρμάκων, έχουν  φθάσει σε τέτοιο σημείο, που  βάζουν σε 

κίνδυνο την δημόσια υγεία και ταλαιπωρούν τους ασθενείς. 

Με την επιστολή τους ζητούν: α) την πλήρη εφαρμογή των σχετικών νόμων που αφορούν 

την ελληνική αγορά του φαρμάκου, β) την στελέχωση του ΕΟΦ και όλων των αρμοδίων 

φορέων με προσωπικό που θα επιτελεί το ελεγκτικό έργο, γ)την πλήρη διαφάνεια στις 

όποιες συναλλαγές αφορούν τα φάρμακα,   και δ) τον εμπλουτισμό του σημερινού 

νομοθετικού πλαισίου που θα εξασφαλίσει μια αξιοπρεπή φαρμακευτική περίθαλψη. 

Επειδή η πολιτεία οφείλει να διασφαλίσει τις βέλτιστες δυνατές συνθήκες για τους 

επαγγελματίες υγείας αλλά και για τους ασθενείς. 

 

Ερωτάσθε κε. Υπουργέ: 

-Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να αντιμετωπιστούν άμεσα οι τραγικές 

ελλείψεις στα φάρμακα στον Ν. Ηρακλείου αλλά και πανελλαδικά; 

-Προτίθεστε να υιοθετήσετε τις προτάσεις του φαρμακευτικού συλλόγου Ηρακλείου και με 

ποιο χρονοδιάγραμμα; 
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